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Vraag 1 
Is het college bekend met het nieuws dat de BOB-bussen weer gaan rijden? 
 
Antwoord 1 
Ja, het college is bekend met het nieuws dat de BOB-bussen weer gaan rijden. Dit is opgenomen in de 
recente vervoersplannen, waarin wordt aangegeven dat de RET in het najaar van 2025 een deel van het 
nachtnet opnieuw introduceert. Dit gebeurt gefaseerd en in overleg met de MRDH en betrokken gemeenten. 
Het college volgt deze ontwikkelingen nauwgezet, omdat goed functionerend openbaar vervoer ook voor 
Zoetermeer van belang is. 
 
Vraag 2 
Is het college het met de VVD eens dat een BOB-bus die Zoetermeer en Rotterdam ook ’s nachts met elkaar 
verbindt van meerwaarde kan zijn? 
 
Antwoord 2 
Het college erkent dat een goede nachtbussenverbinding kan bijdragen aan de bereikbaarheid van de regio. 
Dit is bijvoorbeeld nuttig voor uitgaanspubliek, mensen met onregelmatige diensten en reizigers die 
aansluitingen hebben op internationale verbindingen met een vroege vertrektijd. 
 
Vraag 3 
Is het college betrokken bij de gesprekken binnen de MRDH om de BOB-bussen weer te laten rijden? Is zij 
bereid bij de MRDH en RET de meerwaarde van een nachtbusverbinding tussen Zoetermeer en Rotterdam 
onder de aandacht te brengen? 
 
Antwoord 3 
Het college is op dit moment geen directe gesprekspartner in de besluitvorming over de herintroductie van 
de BOB-bussen, maar volgt de ontwikkelingen via de vervoersplannen voor 2026. In het vervoerplan van 
RET wordt gesproken over mogelijke nieuwe bestemmingen vanaf 2027. 
Zoetermeer neemt deel aan de gesprekken over de vervoerplannen en nieuwe concessies. Het college zet 
zich hierbij actief in om via de vervoerplanprocedures en concessievoorbereidingen opgenomen te worden in 
het netwerk van de BOB-bus. We maken hierbij gebruik van de momenten die worden aangeboden door de 



 

 

MRDH. De MRDH verwacht dat er in 2025 weer een moment komt om samen met RET en andere 
gemeenten de vervoerplannen voor 2027 te bespreken. 
 
Vraag 4 
De nachtbus N6 rijdt sinds 26 april 2024 weer tussen Zoetermeer en Den Haag, echter rijdt deze nog altijd 
slechts 1x elke 2 uur. Is er al meer duidelijkheid wanneer de nachtbus N6 weer elk uur gaat rijden? 
 
Antwoord 4 
In de recent gepubliceerde vervoersplannen voor 2026 geeft HTM aan de ambitie te hebben om de nachtbus 
N6 weer elk uur te laten rijden. Het college is blij met deze ambitie, maar wil graag een streefdatum horen. In 
haar reactie op de vervoerplannen zal het college dit ook aangeven. 
 
Vraag 5 
Is het college bereid er in gesprekken met de MRDH en HTM op te blijven aandringen dat de nachtbus weer 
elk uur rijdt? 
 
Antwoord 5 
Ja, het college zet zich hier reeds voor in en is bereid dit ook in de toekomst te blijven agenderen in 
gesprekken met de MRDH en HTM. 
 
 
 
 
Voor technische vragen kunt u zich wenden tot:
Naam    : Roman Hussain
Telefoonnummer : +31793468686
E-mailadres : R.Hussain@zoetermeer.nl


